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“Liiklusohutus – Euroopas väga oluline teema – on tõusmas Eesti üheks põletavamaks
probleemiks,” nentis president Toomas Hendrik Ilves tänasel kohtumisel Euroopa Komisjoni
asepresidendi, transpordivolinik Jacques Barrot’ga.

      

Eesti riigipea kordas 1. septembri telepöördumises toodud fakti, et 16 aastaga on riigis teedel ja
tänavatel hukkunud üle 4000 inimese, mida on sama palju kui näiteks Põltsamaa linnas
elanikke.

  

“Positiivsed muutused siin sõltuvad igast liiklejast, tema hoiakutest, aga ka riigipoolsest
sekkumisest – pean silmas järelevalvet, karistuspoliitikat, samuti turvalist infrastruktuuri,” ütles
president Ilves.

  

Transpordivolinik Barrot tänas Eesti riigipead liiklusohutuse teema tõstatamise eest, lisades:
“Eesti peab selles vallas tegema tõsiseid pingutusi.”

  

President Ilves ja transpordivolinik Barrot rääkisid ka Venemaa tolli põhjustatud ülipikkadest
veokijärjekordadest Eesti-Vene piiril. “See on probleem, mis peab olema rõhutatult Euroopa ja
Venemaa transpordidialoogi päevakorras,” ütles Eesti riigipea, tunnustades transpordivolinik
Barrot’ kinnitust, et veokijärjekordade küsimus on tema teravdatud tähelepanu all.

  

Kohtumisel kõneldi ka Via Baltica ja Rail Baltica tulevikust.
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